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Mateusz Dybka - Radny Rady Miejskiej w Kluczborku
<mateusz.dybka@kluczbork.pl>
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rm@kluczbork.pl
Re: dot. zapytania Wpł. dn.._.Q1^3,1^5'

(lada Miejska w Ktucztiorku

Nr

Kluczbork, 04.03.2025 r.
Mateusz Dybka
Przewodniczęcy Klubu Radnych
„Stąd Jesteśmy"

Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka
Za pośrednictwem /
Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Kluczborku

ZAPYTANIE
Proszę o interwencję w temacie pielęgnacji zieleni w zasobach Gminy Kluczbork, w szczególności
mam na myśli tępienie pasożyta jakim jest jemioła.
- Jakie Gmina wykonuje zadania mające na celu ograniczenie rozprzestrzeniania się jemioły?
- Jakie Gmina planuje działania pielęgnacyjne mające na celu wycinanie jemioły z drzew?

Brak działania spowoduje masowe wysychanie drzew i konieczne wycinkę. Nasadza się nowe drzewa
(bardzo dobrze!), ale należy również zadbać o te leciwe drzewostany, tak by kolejne pokolenia mogły
z nich czerpać.

Jaka jest praktyka nasadzenia drzew za każde wycięte?
Prosiłbym również aby brać pod uwagę nowe nasadzenia również na terenach wiejskich, w
szczególności tam gdzie są wycinane drzewa, powinny się pojawić nowe, przynajmniej w stosunku "1
do 1".

Powyższe zapytanie kieruję na prośbę mieszkańca gminy Kluczbork, ze Smard Górnych.
Z poważaniem,
Radny Mateusz Dybka


